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ZADEVA: Svetniško vprašanje  

 

Spoštovani gospod župan! 

 

V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL vam pošiljam svetniško vprašanje in vas 

naprošam za vaš odgovor. 

 

Že pred tremi leti ste predsedniku četrtne skupnosti Šmarna gora Primožu Burgarju obljubili, da bo v 

Gameljnah na relaciji med avtobusnim postajališčem Rašica in Simon barom postavljen pločnik. Od 

takrat se je spremenilo samo to, da se je cestišče na taisti relaciji konkretno in dobesedno v veliki meri 

posedlo ter obenem razpadlo. Od pločnika, ki ste ga obljubili, pa ni ne duha ne sluha!  

 

Starejši občani in mamice z otroki v vozičkih na tej relaciji hodijo po cestišču, kar je sicer neprimerno, 

saj s tem početjem ogrožajo sebe, obenem pa ustavljajo in ovirajo promet. Vendar pa prebivalci 

Gameljn, ki so obenem občani najlepšega mesta na svetu, druge izbire nimajo. Morajo se spustiti v 

tovrstno avanturo, če želijo priti npr. iz Zgornjih Gameljn do trgovine z živili ali knjižnice in se vrniti 

domov.  

 

In te zagate tudi obvoznica Gameljne, ki jo vneto načrtujete, ne bo rešila: ljudje bodo še vedno točno tu 

hodili v trgovino in knjižnico, avtomobilisti - prebivalci Gameljn, pa se bodo še vedno vozili na točno 

tej relaciji, saj morajo priti do svojih domov. 

 

Kdaj torej nameravate, po dolgih letih obljub, v središču Gameljn vzpostaviti prometne razmere, ki bodo 

vsaj približno podobne srednjeevropskim standardom?  

 

Lep pozdrav, 

 

dr. Dragan Matić, l.r. 

  mestni svetnik 


